
 
 
Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
08.10 2024. kl 18.30  
Sted: Wang Ung, Fløysbonnveien 2-4 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder x   
Arild Amundsen Nestleder   x  
Mette Arnheim Kasserer x   
Birgitte Christoffersen Styremedlem x   
Knut Aksel Sæthre Styremedlem x   
Mona Hørtun Varamedlem   x 
Charlotte Nord Larsen  Lederansvarlige  x  
Marita Aarskog Vertsansvarlig  x  
Ida Westergaard Sekretariatsleder x   

 

Saksliste  
1. Kontrollutvalget deltar på styremøte – informasjonsutveksling og 

orientering om utvalgets og styrets arbeid 
 

2. Status nye lokaler – siste utvikling og evt. andre muligheter? 
 
 

3. Økonomi og medlemsuvikling 
- Regnskap. Avvik å merke seg 
- Medlemsutvikling 

 
4. Saker fra ledere, verter og sekretariat 

- Status nye ledere 
- Status arbeid mot innvandrergrupper. Det er bevilget 

aktivitetsmidler 
- Status FSD  
- Delta på Rosasløyfe-løpet 

 
5. Annet 

Alle/ 
kontrollutvalget 
 
Forhandlingsgr./ 
Charlotte m.fl.  
 
Mette 
 
 
Alle 

1. Kontrollutvalget deltar på styremøte – informasjonsutveksling og 
orientering om utvalgets og styrets arbeid 
Yvonne, som leder av utvalget, orienterte om litt om utvalgets arbeid. 
Positivt med litt tettere kontakt. Kontrollutvalget ber om et eget møte 
med kasserer for å få en litt mer detaljert gjennomgang av økonomien. 

 

 
 
 
 

2. Status nye lokaler 
• Knut redegjorde for arbeidet som er gjort for å skaffe egne lokaler. 
• Vi har bedt om et møte med styreleder i Håndtverkerhuset for å 

gjøre et siste forsøk for å få til en avtale som ikke innebærer alt for 
store kostnader for oss. 

 

 

3. Økonomi og medlemsutvikling 
• Omsetningen for september ligger foran budsjett med ca. 4'. Hittil i 

år er omsetningen foran med ca. 20'.  
• Omsetningen holder seg godt, og vi har nye 14 betalte medlemskap 

i september. 241+14= 255 hittil i år. 

Mette 



• Resultat for sept. er positivt med nesten 20', og hittil i år et resultat 
på nesten 173' 

 
4. Saker fra ledere, verter og sekretariat 

Cecile er lisensiert og i gang med timer på onsdager. Kristin og Karina 
skal på Steg 1 f.k. helg. 
Vi er tildelt midler til å lage en rekrutteringsvideo mot innvandrere. 
Akkurat nå har Ida mye å gjøre med nye web-sidene, men midlene kan 
også brukes i 2025. Satser også på å ha et par egne timer for dem.  

 
 

5. Annet 
• Innspill fra Charlotte om kjøp av utstyr, dersom vi får til et samarbeid 

med idrettslagene og at vi f.eks kjører multitrening med utstyr eller 
sirkeltrening for dem. Styret er positiv til innkjøp av utstyr når vi har 
fått til en avtale. Vi setter punktet på agendaen igjen nest styremøte 
slik at vi kan diskutere med Charlotte tilstede.  

• Endre medlemssystem til BRP. BRP er noe dyrere enn Rubic. FS 
Norge bidrar med 30’ til de foreningene som går over til BRP. Det 
skal komme en light versjon av BRP for foreninger av vår størrelse, 
som er noe billigere. Men vi vet ingen ting om kostnadene. 
o Invitasjon til infomøte på Teams 4.11 og 14.11. Kari 

videresender invitasjonene. Fint om så mange som muig i styret 
deltar, fortrinnsvis den 4.11.  

o Vi betaler i dag 18.750 pr år for Rubic  
• Vi (alle) for nye hjemmesider i mars 2025. 
• Fortsatt en utfordring at folk ikke melder seg av timer og at det 

dermed står tomme plasser til tross for ventlister. Men vi venter 
med å innføre prikke-system til vi er over i BRP.  

 

 


